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SKRAĆENI  ZAPISNIK 
 
sa 42. sjednice Skupštine Istarske županije, održane 2. lipnja  2008. godine ( ponedjeljak) u   
Maloj koncertnoj   dvorani  Spomen doma  u  Pazinu 
 
 Sjednicu  je u  17,05 sati otvorio  ANTON PERUŠKO , predsjednik  Skupštine Istarske 
županije  (IDS-SDP), koji je  sjednici i predsjedavao. 

Pozdravlja sve  prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Županijske skupštine 
Istarske županije. 
 Pozdravlja : 

- župana Istarske  županije Ivan Jakovčića 
- zamjenika  župana  gospodina Valeria Drandića, 
- članove Poglavarstva Istarske županije, koji prisustvuju večerašnjoj 42.  sjednici 

Skupštine Istarske županije,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih tijela Istarske županije, 
- Ratomira Ivičića, direktora Brijuni rivijere, koji je  večeras ovdje s nama radi 4. 

točke dnevnog reda, 
- predstavnike medija i sve ostale,  koji su  večeras prisutni našoj 42. radnoj  

sjednici Skupštine Istarske  županije..  
Prije nego se prešlo na utvrđivanje dnevnog  reda, moli tajnicu  Skupštine,  gospođu 

Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnica  i vijećnika radi utvrđivanja kvoruma na 42. radnoj  
sjednici Skupštine Istarske županije. 
 

PRISUTNI – ODSUTNI 
 
R.br. VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBE 
1. LINO ČERVAR HDZ Odsutan   
2. MARINO ROCE HDZ  
3. DARKO JERGOVIĆ HDZ   
4. LOVORKA TOMIČIĆ HDZ  
5. MILAN MEDEN HDZ Odsutan   
6. MAURO IVANČIĆ  HNS/ZELENI/HSLS/ Odsutan  
7. SANDRO JURMAN HNS/ZELENI//HSLS/ Odsutan 
8. JOSIP- ANTON RUPNIK HNS/ZELENI/HSLS/  
9.  VESNA JALUŠIĆ HSU   
10. SUZANA BUGARIN HSU  
11. ROMANO ČERNJUL HSU  
12. LINO ROŠA HSU  
13. DAMIR RADNIĆ IDF  
14. TULLIO PERSI IDF  
15. ORIANO BULIĆ IDF Nakon utvr. dnevnog reda 
16. VLADIMIR  GAŠPARINI IDF Nakon utvr. dnevnog reda 
17. KLARA GRAHOVAC IDS  
18. STJEPAN MRAKOVIĆ IDS  
19. ORIJANA LUKIĆ IDS  
20. KATARINA NEMET IDS  
21. FRANKO UDOVIČIĆ IDS  
22. TEDI  CHIAVALON IDS  
23. MIHO  VALIĆ IDS Odsutan (O) 
24. VITTORIO ZULIANI IDS  
25. AHMED MAKOTA IDS  
26. BRANKA DAIĆ BURSAĆ IDS  
27. TAMARA  BRUSSICH IDS  
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28. JADRANKA FABAC IDS  
29. SERĐO RIGO IDS  
30. VIVIANA BENUSSI IDS  
31. FABIO JELIČIĆ IDS  
32. EDA KLAPČIĆ IDS  
33. MARTIN MATOŠEVIĆ IDS  
34. DANICA MILETIĆ IDS  
35. MICHELA BLAGONICH IDS   
36. LAURA ŠUPERINA IDS Odsutna (O) 
37. ANTON PERUŠKO SDP  
38. MIRJANA ĆUS SDP  
39. LINO DOBRILA SDP  
40.  PETAR RADETIĆ SDP  
41. RATKO KLARIĆ SDP  
  
 
OSTALI PRISUTNI : 
 

R.br. Ine i prezime Funkcija P/O 
1. VESNA IVANČIĆ tajnica  Skupštine Istarske  županije   
2. MELITA FERENČIĆ  Zamjenica  tajnice Službe za poslove 

Skupštine i  Poglavarstva IŽ 
 

3. IVAN KLARIĆ Deb. stenograf, voditelj  STN/SKR zapisnika  
4. JOSIP ZIDARIĆ Pročelnik  Upravnog odjela za  održivi razvoj IŽ  
5. Prim. dr. ROMANITA 

ROJNIĆ 
Pročelnik Upravnog odjela za  zdravstvo, i 
socijalnu  skrb IŽ 

 

6. MLADEN DUŠMAN Pročelnik  Upravnog odjela za  obrazovanje, 
kulturu i  sport IŽ 

 

7. MIODRAG ČERINA Šef kabineta župana IŽ  
8. GROZDANA 

LOVREČIĆ 
v.d. pročelnika Upravnog odjela za prostorno 
planiranje i  gradnju 

 

9. VALERIO DRANDIĆ Zamjenik  Župana IŽ  
10. VEDRAN GRUBIŠIĆ Član Poglavarstva zadužen za  prostorno 

planiranje  i zaštitu okoliša IŽ 
 

11. LUCIJA DEBELJUH Član Poglavarstva zadužena za  kulturu i  
školstvo IŽ 

 

12. KRIŠTINA BULEŠIĆ  
STANOJEVIĆ 

Član Poglavarstva zadužena za  razvoj  civilnog  
društva IŽ 

 

13. VALTER POROPAT Član Poglavarstva zadužen za održivi  razvoj IŽ   
14.  PETAR ĆURIĆ Savjet mladih Istarske županije  
15. DENIS SGAGLIARDI Savjet mladih Istarske županije  
    
    

                                                                                 
  

Predsjednik ANTON PERUŠKO, utvrđuje da je na početku   42. radne sjednici 
Skupštine Istarske županije prisustno  33 ( a nakon utvrđivanja  dnevnog reda po dolasku 
Vladimira Gašparinija i Oriana Bulića ) 35 od 41 vijećnice  i vijećnika , pa Skupština ima 
kvorum i može pravovaljano raditi i donositi pravovaljane odluke. 
 Prelazi se  na utvrđivanje  dnevnog  reda  42. sjednice  Skupštine Istarske županije. 
 Prijedlog  dnevnog  reda vijećnici su primili  poštom uz  poziv za  sjednicu. 
 U skladu s Poslovnikom predlaže da se iza točke 8. uvrsti  točka 9. koja glasi  : 
Prijedlog Zaključka o odobrenju  Programa rada  Županijskog  savjeta  mladih  za 2008. 
godinu. Prilikom utvrđivanja  dnevnog  pred  više od  dva tjedna   materijal još nije bio  
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spreman, pa su ga naknadno Stručne službe dostavile svim vijećnicima  O  materijalu je 
raspravljao  matični  Odbor. Ujedno  predlaže da se uvrsti  točka 13. dnevnog  reda, pod a)  
Rješenje o  razrješenju  člana Školskog  Talijanske  srednje škole Rovinj –Scuola media 
superiore italina Rovigno i pod b. Rješenje o imenovanju člana Školskog odbora talijanske 
srednje škole Rovinj – Scuola media superiore italiana Rovigno .  
 Otvara raspravu po prijedlogu  dnevnog reda pa pošto se nitko  nije javio za riječ daje 
na glasanje usvajanje prijedloga  dnevnog  reda s danim  dopunama, te nakon glasovanja  
utvrđuje da je  Skupština sa 34 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV», za  42. sjednicu    
Skupštine Istarske županije  utvrdila  slijedeći 
 
    DNEVNI RED : 
 

1) Verifikacija  skraćenog  zapisnika sa 39.- sjednice Županijske skupštine Istarske 
županije 

2) Pitanja  vijećnika, prijedlozi i informacije 
3) Informacija sa studijskog putovanja u Italiju 
4) Prezentacija  projekta «Brijuni rivijera» 
5) Prijedlog Odluke  o izmjenama i dopunama  Odluke o  ustroju i  djelokrugu upravnih  

tijela Istarske županije 
6) Prijedlog  Odluke o  kriterijima, mjerilima i  načinu  financiranja domova za starije  i  

nemoćne osobe u 2008. godini 
7) Prijedlog Odluke o  kriterijima, mjerilima i  načinu  financiranja  rashoda centara za  

socijalnu  skrb i pomoći  za podmirenje troškova stanovanja korisnicima koji se  griju  
na drva u 2008. godini 

8) Prijedlog  Zaključka o prihvaćanju  Izvješća o  radu Upravnog  odjela za  obrazovanje, 
kulturu i  sport za 2007. godinu 

9) Prijedlog Zaključka o odobrenju  Programa rada  Županijskog  savjeta  mladih  
Istarske županije za 2008. godinu. 

10) Prijedlog  Zaključka o davanju  suglasnosti  na Odluku o  Školskog odbora   OŠ 
«Vazmoslava Gržalje» Buzet o privremenom korištenju  prostora  PŠ Lanišće Općini 

       Lanišće 
11)  Prijedlog  Rješenja  o imenovanju  člana  Upravnog  vijeća  «Natura Histrice»- Javne 

ustanove  za upravljanje  zaštićenim područjima i drugim zaštićenim vrijednostima na 
području  Istarske županije 

12) Prijedlog Rješenja o imenovanju Upravnog  vijeća Zaštitne radionice  Tekop Nova – 
Ustanove za  zapošljavanje  osoba s invaliditetom – Officina per la tutela Tekop 
Nova, Ente per il  collocamento  al lavoro  dei disabili 

13)  
a. Rješenje o  razrješenju  člana Školskog odbora Talijanske  srednje škole 

Rovinj – Scuola media superiore italina Rovigno  
b. Rješenje o imenovanju člana Školskog odbora Talijanske srednje škole 

Rovinj – Scuola media superiore italiana Rovigno .  
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1)  Verifica del verbale ridotto della 41ª seduta dell'Assemblea regionale della Regione 
       Istriana  
2)  Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
3) Informazione dal viaggio di studio in Italia 
4) Presentazione del progetto «Brioni riviera» 
5) Proposta di Dilibera sulle modifiche e integrazioni  alla Delibera  sull'assetto e le 

competenze  degli organi amministrativi  della Regione Istriana 
6) Proposta di  Delibera sui  criteri, le misure e le modalita' di  finanziamento  delle case 

per anziani  e infermi nel 2008 
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7) Proposta di Dilibera sui  criteri, le misure e le modalita' di  finanziamento  delle uscite 
dei  centri per  la previdenza sociale  e sugli interventi per sopperire alle spese 
d'abitazione degli  utenti  che si  riscaldano  a legna nel 2008 

8) Prosta di  Conclusione sull'approvazione del Rapporto  sul lavoro svolto  
dell'Assessorato per l'istruzione, la cultura e lo  sport per il 2007 

9) Proposta di Conclusione sull'approvazione del Programma di lavoro del Consiglio 
regionale di giovani della Regione istriana per l'anno 2008 

10) Prosta di  Conclusione sull'approvazione della Delibera del comitato scolastico della 
SE «Vazmoslav Fržalja» di  Pinguente sull'utilizzo  provvisorio  dei vani della Scuola 
periferica Lanischie al Comune di Lanischie 

11) Proposta di  Decreto sulla nomina dei  mebri  del  Consiglio  d'amministrazione 
dell'ente publico «Natura Histrica» per  la gestione delle zone tutelate e degli  altri 
valori  tutelati sul territorio della Regione Istriana 

12) Proposta di  Decreto sulla nomina  del Consiglio d'amministrazione della Tekop Nova 
– Ente per il  collocamento  al  lavoro dei  portatori  di  handicap – Zaštitna radionica 
Tekop Nova – Ustanova za  zapošljavanje osoba s invaliditetom 

13) 
a. Decreto sull'usonero  del  mebro del Comitato scolastico della Scuola media 

superiore italiana  Rovinj - Rovigno  
b. Decreto sulla nomina  del  membro  del Comitato scolastico della Scuola media  

superirore Rovinj - Rovigno   
 

AD – 1 VERIFIKACIJA SKRA ĆENOG ZAPISNIKA  SA 41. SJEDNICE 
                         ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE ISTAR SKE ŽUPANIJE 
 
 Skraćeni zapisnik sa 41. sjednice Županijske skupštine Istarske županije vijećnici su 
dobili uz  poziv za sjednicu. 
 Skupština je bez primjedbi  sa 34 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, usvojila 
 

   SKRAĆENI ZAPISNIK 
 
                       sa 41. sjednice  Županijske skupštine Istarske županije 
 
 AD – 2 PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI I INFORMACIJE   
 

Za postavljanje  vijećničkih pitanja prijavili su se : Marino  Roce, Petar Radetić, Damir 
Radnić, Vladimir Gašparini, Josip Anton Rupnik, Viviana Benussi, Vittorio Zuliani, Katarina 
Nemet, Klara Grahovac,  Oriana Lukić, Lovorka Tomičić. 
 Neovisno kako se tko prijavljivao za  postavljanje  vijećničkih pitanja   prvi je po  
redoslijedu  za postavljanje   vijećničkih pitanja Klub koalicije HSLS/HNS/ZELENI.     
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Gospodine predsjedniče, gospodine Župane, članovi Poglavarstva, kolegice i kolege, 
ostali uzvanici ! 
 Ja bih imao  dva pitanja koja bih  htio postaviti. 

1. Pitanje 
U  svim predloženim programima  i  u  prednacrtu  plana gospodarenja s otpadom za 

period  od  2007. – 2015. godine naglašava se  značaj  edukacije  stanovništva Istarske 
županije. Postavljam pitanje gospodine Župane zašto  Vaša Zaklada u  Istarskoj  županiji 
odbija   projekte, koji upravo bi  trebali  educirati stanovništvo  u  našoj  županiji  po 
zatraženoj  temi.   
 2. Pitanje 
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 Prije dvije i pol  godine sam predložio  i zatražio , da se svaki  mjesec Skupštini  
Istarske županije podastru  podaci o  izvršenim putovanjima u inozemstvu od strane članova  
Poglavarstva Istarske županije, kao i od ostalih  djelatnika, koji se financiraju iz  Proračuna.  
Tražio  sam da se podastre podatak tko je putovao i po  kojem zadatku, što je obavljeno i 
koliko to košta županiju. Na toj sjednici ste svečano izjavili, da ćete to učiniti i redovno  
izvještavati Skupštinu ali  do  današnje sjednice  Skupštine nismo nikada dobili takve 
podatke. Mene interesira zašto  to  ne činite i zbog kojeg razloga odbijate ispuniti  Vaše 
obećanje.   
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  vijećniku. 
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane vijećnice i vijećnici ! 
 Dozvolite mi  da vas najprije  najsrdačnije pozdravim u ime Poglavarstva Istarske 
županije i  da počnemo odgovarati  na postavljena pitanja vas vijećnika.  
 Gospodin  vijećnik Josip Anton Rupnik je postavio  dva pitanja. 
 Mi imamo  naš Plan gospodarenja  otpadom, kao što znate, koji je  vrlo kvalitetan, 
ocijenjen je  vrlo visokom ocjenom od  strane Evropske komisije. Svi  naši projekti i naši 
programi koje  smo do sada napravili, Vlada RH je ocijenila najvišom ocjenom. To je sada 
učinila i  Evropska  komisija i u tom kontekstu to je, ja vjerujem, jedna draga vijest svima 
vama  koji  se želite više angažirati oko problema otpada, a po  vokaciji, gospodinu Rupniku, 
kao članu  stranke Zelenih i predsjedniku stranke Zelenih, po  vokaciji bi to  trebala nekako 
biti  bliža tema.  U  tom kontekstu  mi financiramo  educiranje  stanovništva. Mi  smo, recimo, 
dali  novac  sasvim konkretno Udruzi  Zelena Istra, koja je  taj  novac upotrijebila, evo  na 
primjer, da izradi jednu  brošuru koju  ste dobili, na jedan način koji  će svatko  razumjeti, 
naročito onaj koji  se bavi politikom, ali  nas  ne smeta, mi  ćemo i  dalje financirati udruge 
koje se bave isključivo i politikom, nema nikakvih problema, dapače, mislimo  da te udruge i 
razumijem zašto se bave politikom. Mi  ćemo i dalje financirati i Zelenu Istru i  druge 
nevladine udruge koje žele na jedan kvalitetan način  pripomoći, pa  čak i na jedan politički 
način pripomoći izobrazbi  stanovništva.  Međutim, mi  ćemo,  za  razliku od  ovakvog  načina 
politiziranja čitavog  sustava, učiniti nešto drugo. Nama u ovom vrlo odgovornom poslu 
sređivanja  stanja  u okolišu u  Istri, za  koji nitko  nije bio  sposoban donositi odluke osim 
nas, osim ovog  Poglavarstva, mi  smo  spremni  hrabro donositi odluke i donositi ćemo ih 
ubuduće, jer ćemo  srediti  stanje u okolišu u Istri, a naročito u gospodarenju otpadom i  
smećem. Uložit ćemo  veliki  novac u  educiranje  stanovništva, u  selektivno prikupljanje 
otpada. To  će biti  naš zadatak.  Nevladine udruge  mogu pomoći, bit će nam drago. Nadam 
se da će manje politizirati, ali  ako  nastave politizirati, neka nastave. mi  nećemo politizirati, 
jer to je van političko pitanje. Stanje u okolišu je van političko pitanje, van političkih  stranka. 
Mislim da treba biti za sve nas to otvoreno pitanje. Mi  ćemo sami, kao  Poglavarstvo Istarske 
županije, uz privolu  većine u ovoj  Skupštini, a ja vjerujem da ćemo to imati,  ući u jednu  
vrlo  široku izobrazbu  stanovništva, edukaciju  stanovništva u  suradnji s Vladom RH, u  
suradnji  sa Fondom za  energetsku  učinkovitost  i zaštitu okoliša i u  suradnji s Evropskom 
komisijom. Mi  ćemo kandidirati  i već smo  se dogovorili, sa nekoliko regija radimo konkretne 
projekte bilateralne sa Flamanskom, bilateralne sa Toscanom i  s Evropskom komisijom. Vi  
ste rekli  da  navodno neka nevladina udruga  nije dobila novac, možda je bio loš program, 
možda nije  bio kvalitetan program. Zelena Istra je podastrla jedan program i mi  smo taj 
program financirali. Iz Proračuna Istarske županije nekoliko godina se financira Zelena Istra, 
čiji sam ja  član, osnivač ustvari, ako hoćete znati konkretno, jedan od osnivača, jer  sam bio  
na osnivačkoj  skupštini.  
 Što  se tiče vašeg drugog  pitanja, ono je  malo  netočno. Vi ste pitali i  želite imati 
informaciju  o putovanjima članova  Poglavarstva svaki mjesec i vi izvolite doći u  
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Poglavarstvo,  informirajte se o  tome, uopće nije problem, ali mi  ne možemo daviti  Izvještaj  
Skupštini  zato što to vi  tražite, jer Skupština nije donijela tu odluku. Ako Skupština donese 
takvu odluku  onda ćemo Izvješće davati  Skupštini, ali ako vi  želite osobno, dođite, 
informirajte se ako  vas zanima tko  gdje  putuje, izvolite, dođite u Poglavarstvo, informirajte 
se, naši su dokumenti javni. Prema tome to  uopće nije  sporno, ali  nemojte to  izobličavati  
na način da kažete da treba izvješća podastrti  Skupštini. Skupština nije donijela takvu  
odluku. Ako je donese mi  ćemo to  napraviti, ali  očito, možda samo  vas zanima tko  putuje, 
ako  vas zanima, dođite i dobit  ćete sve informacije.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Vijećniče Rupnik, imate pravo  na svoju minutu.  
 Izvolite, imate riječ.   
 
JOSIP ANTON RUPNIK : 
 
 Gospodine Župane, ja  sam prvo pitanje konkretno  postavio, a vi mi  niste odgovorili  
konkretno. Sada ste vi  govorili o Programu gospodarenja  otpadom. Sve to dobro znamo. 
Nismo od jučer. Malo više znamo o toj  temi  nego  možda vjerojatno  vi i vaše kolege, a ja  
sam ovdje konkretno  postavio pitanje : zašto se projekti koji se direktno odnose na tu 
problematiku se ne financiraju, zašto se odbijaju pod  nazivom  da nisu ispunili  tehničke 
uvjete, i to  ne samo   jedne udruge, nego  nekoliko udruga, svi takvi projekti  se odbijaju  pod  
takvim modalitetom kao obrazloženje što se dešava, a ne govori se uopće o  projektima, jer 
projekt uopće još nije došao  na raspravu da bi  netko  rekao  taj projekt valja ili  ne valja.  
Ako taj projekt  valja za  Ministarstvo okoliša, prostorno uređenje i  graditeljstvo, vjerojatno    
bi  valjao i za  županiju.  
 Kada sam postavio drugo pitanje, ja sam tada predlagao, prije dvije i pol godine u 
ovoj prostoriji i vi  ste obećali da ćete to učiniti, zato vas to pitam. Nisam ja  apelirao  na 
Skupštinu, nego  ste vi  dali obećanje da ćete izvještavati Skupštinu o  putovanjima, kao što 
se uobičajeno izvještava, jer svi ljudi koji  rade u gospodarstvu pišu  i podnašaju izvještaje  
gdje su bili. To bi  vrlo dobro bilo i zbog  vas samih i  vašeg Poglavarstva, tako da bi ta razna 
prepričavanja  rekla – kazala  bi nestala, jer biste egzaktno  rekli bili  smo tamo  i tamo i to 
smo  napravili. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Gospodine Župane, imate prao  na  dvije minute.    
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 

Dozvolite i da kažem vrlo iskreno, nisam odmah na početku  čuo što  ste me pitali.  
Spomenuli  ste našu Zakladu. Nisam shvatio  da li  želite novac za  neku zakladu ili je 

to vezno za  Zakladu koju vodi kolegica Kristina Bulešić. Ona me  je sada informirala da vi  u  
vašem zahtjevu jednostavno  niste ispunili formalne uvjete. Niste znali  napisati zahtjev kako 
treba, kako  spada i  kakva je procedura. Drugi su znali, Zelena Istra je znala ispuniti  zahtjev  
i dobila  je novac, a vi  niste znali  napisati  papire, formulare koje treba ispuniti. Mi  ćemo  
vas rado  educirati, dođite lijepo  u Zakladu, pokazat će vam kako  treba napisati zahtjev, 
kako treba formular ispuniti i  ako  Komisija  bude odlučila da dobijete novac, dobit  ćete 
novac i  nema nikakvog  problema. Tu  su još  neke kolege  koje su  direktno vezne za  
Zakladu 

Što se tiče vašeg drugog pitanja, ponavljam, dođite u Županiju, pogledajte sve što želite, 
nema nikakvih problema, potpuno smo otvoreni za sve. 
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala lijepa.  
 Moj komentar. 
 Župan može obećati ovdje na ovoj  sjednici ne, ali da bi mi dao prijedlog da svaki  
mjesec stavljam na dnevni  red Županijske skupštine Izvještaj o putovanjima, ja utvrđujem 
dnevni  red, ja vam to  ne bih uvrstio u dnevni red. Imate internu kontrolu, Državnu reviziju ,  
godišnja izvješća, imate dostupnost na Internetu, imate županijske urede. S time Skupštinu  
opterećivati  nećemo dok  sam ja predsjednik, jer ja, hvala Bogu,  utvrđujem dnevni  red. 
 Hvala.  
 Riječ ima, kolegica Oriana Lukić, Klub vijećnika IDS-a. 
 
ORIANA LUKI Ć : 
 
 Dobar dan svima, buongiorno a tutti !   
  Ja bih ostala na ovoj  temi i postavila  bih  gospodinu  Županu  slijedeće pitanje, tiče 
se Kaštijuna, vezano je za  Županijski  centar za  zbrinjavanje gospodarenja otpadom. 
 Molim vas da mi odgovorite ili kažete vaš  stav u svezi eventualnog  raspisivanja 
referenduma na nivou  Istarske županije za Centralno odlagalište zbrinjavanja otpada 
Kaštijun.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegice Lukić. 
 Odgovor će dati,  gospodin župan, Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Vrlo  jasno i  glasno ću odgovoriti. 
 Poglavarstvo Istarske županije je u cijelosti potpuno spremno  raspisati  referendum 
za Regionalni  centar za  gospodarenje otpadom u Istarskoj  županiji, lokacija Kaštijun. Mi  
smo spremni  to učiniti.  Mi to  želimo napraviti, to je u  našem Prostornom planu. Svi gradovi 
i općine, da to ponovimo  jasno i  glasno i  Grad Pula i Općina Medulin, sa potpisima 
gradonačelnika, odnosno  načelnika, potpisali su, prihvatili su Prostorni plan Istarske 
županije, bez primjedbi. Na Kaštijun. Bivša  vlast u  Puli  bez primjedbi na Prostorni plan je 
prihvatila lokaciju Kaštijun. Općina Medulin isto  tako. 

 Ovo su političke igre i mi  smo  spremni  pitati  građane što misle o tome, dapače, mi 
smo ti prvi koji se najmanje boje  građana, jer za  nas i  najviše  glasuju građani. I ako 
građani  žele referendum nema nikakvog problema, mi smo  vrlo zainteresirani  da to  
napravimo, vrlo  smo zainteresirani  da raspišemo  referendum. Naravno, želimo poslati 
jasnu poruku, to je veliki  trošak i morat ćemo naći zajednički novaca,  jer je praktički to  
trošak kao za izbore i  snosimo  trošak  sami. Morat ćemo  naći  rješenje u Proračunu, a naći  
ćemo  ga, tražit ćemo novac i od  države za to, jer država insistira na lokaciji  Kaštijun i  
Ministarstvo okoliša, prostornog uređenja i  graditeljstva, s pravom  insistira na toj lokaciji, i 
mi  smo  spremni u suradnji s državom  raspisati  referendum, dapače, mislimo  da je to  
dobar potez i spremni  smo ako se danas   tako dogovorimo, odnosno  kada otvorimo  tu  
temu, ako  to  bude tema ove Skupštine, konkretno uvrstiti u  Proračun novac za referendum 
i  sprovesti  referendum, pa neka građani odluče da li  želimo  srediti  stanje u okolišu, srediti  
stanje s otpadom ili  želimo i dalje  živjeti u ovakvoj jednoj  nemogućoj  situaciji  u kojoj danas 
živimo, prvenstveno oni ljudi koji  žive oko Kaštijuna, jer oni su  najugroženiji, njima je danas 
najgore, i to  sve skupa najviše ustvari  radimo  da bismo sredili  stanje na samom lokalitetu. 
I ovi  građani koji su bili  vani, vrlo pristojni, vrlo uljudni,  i s njima sam već dogovorio  termin, 
razgovarat ću  s njima i pozvat ću ih, naravno,  na suradnju oko projekta Kaštijun i uvjeren 
sam da  ću uspjeti u tome i uvjeren sam da će na kraju  razum prevladati, a ne politikantstvo, 
a ne emocije,  nešto  što uopće nema nikakve veze  s realnošću i  sa istinom, što je najgore, 
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nema veze, ali  ima sa politikantstvom. I zato da spriječimo politikantstvo ja u potpunosti  se 
slažem s vama kolegice Lukić, apsolutno sam zato  da raspišemo  referendum. Imajmo  
referendum, pa da vidimo  kako  će referendum proći  na nivou  Istarske županije. To je naš  
Regionalni  centar za  gospodarenje otpadom, to  je naš centar, kojeg je prihvatio  Grad 
Pula, bivši sastav, bivša  vlast u Gradu  Puli, a danas ta ista stranka  potpisuje i  šalje  neke 
letke  vani, nisu imali  nikakve primjedbe na lokaciju  Kaštijun, nikakve primjedbe nisu imali 
tada na Prostorni plan Istarske županije po tom pitanju, nikakve primjedbe, to javnost mora 
znati, Općina Medulin nikakve primjedbe nije imala na lokaciju  Kaštijun, a znalo  se i za 
lokaciju , znalo se i za  tehnologiju, naravno  da se znalo. Prema tome, referendumu da', jer 
dosta je  politikantstva, pa  će istina izaći  na vidjelo.         
  
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala Županu. 
 Kolegica Lukić zadovoljna odgovorom. 
 Idući je  Klub vijećnika HDZ-ea. Imate  dvoje  vijećnika prijavljeno za  postavljanje  
vijećničkog pitanja, odlučite se tko  će postaviti  vijećničko pitanje. 
 Riječ ima kolega vijećnik, potpredsjednik Županijske skupštine Istarske županije, 
Marino  Roce. 
 
MARINO ROCE :  
 
 Dobar dan svima. 
 Ja se moram obratiti Županu jednim pitanjem. 
 Mještani  Općine Višnjan su mi se obratili i dostavili mi pismo Ministarstva mora, 
turizma, prometa i  razvitka,  radi se o golf igralištu. Općina Višnjan je uputila zahtjev za  
javnu  raspravu, traže Odluku  Poglavarstva Istarske županije o  provedbu dodatne javne 
rasprave na području Općine Višnjan  za utvrđivanje projekta golf igrališta u Prostorni plan 
Istarske županije. Pismo koje mi je  dostavljeno je  odgovor  Ministarstva mora, turizma, 
prometa i veza  Općini  Višnjan, koje je  potpisao ministar Damir Bajc,  navodi da daju  svoju 
podršku  temeljenu  na prednostima predmetne lokacije, čak i u odnosu  na ostale lokacije 
koje su  već uvrštene u  Prostorni plan  Istarske županije, a prednosti su, ja samo pročitati 
par njih. 

 Radi se o lokaciji u unutrašnjosti  Istre koja  ne okupira obalni pojas, zemljište je  
preko  98 % u  pravnom slijedu  vlasništvo Republike Hrvatske, radi se  o  manje  kvalitetnom 
poljoprivrednom i  šumskom zemljištu, sa stajališta krajobraza koncepta igralište bi  bilo 
implementirano u  postojeći prostor. Minimalna izgrađenost, izgradnja hotela sa 500 kreveta 
na površini od  3,5 hektara, što  je na 125 hektara 2,8 % uz  izgradnju , ali van tog prostora 
na području Rovinj – Višnjan, znači  izgrađenost turističkih objekata. Lokacija obuhvata se ne 
nalazi  unutar prve i druge zone sanitarne vodozaštite. Navodnjavanje igrališta previđa se iz  
vlastitih akumulacija. 
 Evo, toliko, pa  bih  molio odgovor. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor  će dati  župan, gospodin  Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Moram reći, gospodine potpredsjedniče Roce, da mi je kao  Županu, ali  i kao  
golferu, jako drago  da se zalažete za  izgradnju  golf terena. Nadam se da ćete to biti  i 
ubuduće, možda i  nakon ovog  studijskog putovanja  gdje smo bili zajedno gdje ste vidjeli 
kako golf igralište može biti  lijepo u prirodi i da  ćemo napokon imati prilike izgraditi golf 
igrališta. 
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 Ja sam upoznat s projektom golf igrališta u  Višnjanu.. Načelnik općine Višnjan je  bio 
kod  mene. Ja  sam ga primio, tražio je razgovor, i  rekao sam mu  vrlo jasno. Danas u  
Prostornom planu Istarske županije imamo  23 golf igrališta. Ni jedno  nije izgrađeno. I  sada 
se traži dodatno uvrštavanje  golf igrališta u  prostorne planove. U ovoj knjižici koju  smo 
dobili, vjerojatno  piše nešto o tome kako je bila sjajna rasprava u  Višnjanu o tome , a 
istovremeno Zeleni napadaju  mene i  nas koji  zagovaramo izgradnju  golf igrališta da 
imamo previše  golf igrališta, a sada se traži još  jedno golf igralište. Općina Bale traži još 
jedno  golf igralište. Općina Kaštelir – Labinci  traži još jedno golf igralište. Čekajte, pa gdje 
ćemo doći s tim golf igralištima !?  Ja kao  golfer, ali  naročito kao  Župan i kao  zeleni , želim 
reći – dosta toj   golf maniji ! Izgradimo  najprije  10  golf igrališta, pa da vidimo što  će ta golf 
igrališta donijeti u smislu  turizma i ekonomije, razvoja  gospodarstva i što  će donijeti po 
pitanju ekologije i po pitanju  prirode, problema sa životinjama, lovcima, migracijama, pitanju 
potrošnje vode. Zato sam rekao  načelniku  Općine Višnjan : Načelniče, projekt nije loš. Ja 
se, ipak, malo  razumijem u to, ima neke dobre karakteristike, ali  nisu  sve točne. Ja ću  vam 
sada neke demantirati, kolega Roce, jer sam  ušao u projekt. Ali,  nemojte od  nas tražiti da 
uvrštavamo slijedeće golf igralište, a nismo  ni jedno  realizirali. Realizirajmo ih  10 ,  ako se 
to pokaže dobro za Istru, ubacit ćemo i  24. golf igralište  na vaše traženje. Meni je  drago  da 
vi  kao  tajnik  HDZ-ea Istarske županije insistirate na tome da se  izgradi jedno  golf igralište, 
jer je to dobro za Istru. Nama treba dodatna ponuda, konkurentnost našeg gospodarstva, ali  
ja ću  vam predložiti samo jedno  novo golf igralište kada budemo  mijenjali Prostorni plan 
Istarske županije, golf igralište Kaštijun, jer ste vidjeli u  Ljubljani kada smo bili na deponiji je  
izgrađeno golf igralište. Golf igralište Kaštijun, to  ćemo  napraviti, to ćemo staviti u  Prostorni 
plan Istarske županije, ali  sačekajmo s ovim drugim golf igralištima. Ja nisam protiv  
Višnjanskog  golf igrališta, ali  mislim da sada nije dobar trenutak. Moramo  reći da nema tu  
nikakve minimalne  izgrađenosti. Ovo je  jedna klasična, ali  ja to znam da je    normalno 
tako, izgradnja kapaciteta za  prodaju, čak  je puno gori ovaj projekt što  se toga tiče, nego 
što su projekti koji  se sada grade, golf igrališta  koja su sada u tijeku izgradnje, gdje  se 
praktički grade hotelski smještajni kapaciteti. U  Višnjanu  se predviđa odmah  na rubu  tog  
golf igrališta, ali u drugom DPU-u, znači  jedan DPU je  golf igralište i  hotel, a drugi  DPU je 
klasična apartmanizacija, izgradnja naselja  koje  će stvoriti još jedan novi  mali  Višnjan 
tamo, prodaja za  tržište, tržište nekretnina. Nisam načelno protiv,  razumijem da je to  
neophodno, da treba naći  neki kompromis, ali kažimo si istinu, jer istina je da se  kraj  tog  
golf igrališta namjerava napraviti jedno  veliko  stambeno  naselje u  Višnjanu da netko zaradi  
na prodaji  nekretnina, To  treba reći, ako  je to  cilj, ako je to prijedlog, ja  nisam za, a to je 
cilj  i prijedlog. To je na kraju ideja prodaja  nekretnina, stanova, kuća i vila itd. u  sjevernom 
dijelu Višnjana, a do  njega će biti odmah b golf igralište, samo što to nije uključeno u taj 
DPU, jer u taj DPU je uključeno samo  golf igralište i hotel i onda je  naizgled  izgrađenost  
3,5 %, ali  nije  tako, jer je odmah do toga naselje, ne znam točno kako se zove, gdje se 
predviđaju vile, apartmani itd. Ako je to cilj, ako svi to  želimo OK, ja neću biti  protiv, ali  ja ću 
samo  reći – dosta golf maniji, malo  opreza  kada govorimo o tome. Idimo  napraviti  10  golf 
igrališta u Istri, koji su u  Prostornom planu Istarske županije, za koje  postoje investitori, koji  
su ozbiljni investitori, ajmo to  završiti, pa  kada za dvije, tri godine vidimo što  nam je to 
donijelo, onda ćemo  vidjeti  da li  ćemo se uključivati i  širiti  golf igrališta ili  ćemo, kao što ja 
vama sada već predlažem, da razmislite o tome, da smanjimo broj  golf igrališta u  Istri, da 
od broja 23  da smanjimo  neka golf igrališta, da izbacimo  neka golf igrališta. Možda 
dovedemo Višnjansko golf igralište sutra, zašto  ne, možda da, ali  ne sada. Ne može biti taj  
politički pritisak. Sa svih  strana me zovu zbog  Višnjana, a moj  argument je isključivo zeleni, 
sačekajmo jedan trenutak, godinu, dvije  dana, da vidimo što  će nam to  donijeti. Neka 
javnost zna da se  ne radi se o nikakvoj minimalnoj izgrađenosti, nego da se  radi  o jednom 
klasičnom projektu  apartmanizacije  koji je,  mogu  razumjeti da je potpuno logičan, ali  u 
ovom  trenutku, po mom mišljenju,  nije dobro da  povećavamo broj  golf igrališta, kada ih  
već imamo  23, a postoji  nekoliko općina koje žele  u svoj prostorni plan golf igralište, a mi 
moramo  odlučiti o  tome. Ja mislim da je bolje da smanjimo  jedan broj  golf igrališta, da ih 
izgradimo i  da nakon toga  odlučujem narednih godinu,  dvije  dana,  o tome.  
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  Županu.  
 Vijećniče Roce, imate pravo  na dodatno pitanje. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Ja bih  samo  kratko nešto  rekao. 
 Župan kaže da me demantira. Sve što  sam  iznio  čitao sam iz pisma koje je pisao 
ministra  turizma prema njima. Znači, nije to moje, nego  ja sam pročitao koji je  bio odgovor  
na njihova traženja  gore ( prema Ministarstvu). I s druge strane nije moje, ovo je  samo  
prenošenje pitanje građana, jednog  dijela građana  Općine Višnjan, koji su mi  se obratili sa 
sumnjom da oni nemaju političku podršku za  golf igralište  zato što je u  Višnjanu  drukčija 
garnitura na vlasti. Oni su se obratili,  želeći  da im se to ostvari. Ja nisam ovdje  dao  svoj 
sud, nego  samo prenio njihovo  razmišljanje.           
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Idući je  Klub  IDS-a. 
 Riječ ima kolegica  vijećnica Vivian Benussi, potpredsjednica Skupštine Istarske 
županije. 
 
VIVIANA BENUSSI : 
 
 Signori presidenti, signore e signori  consiglieri ! 
 Uvriježeno je pravilo  da se prilikom pribavljanja  radnih  dozvola za strance  priloži 
potvrda  Ministarstva financija, Porezne uprave područnog ureda, kojom se potvrđuje da   
porezni obveznik  nije porezni  dužnik. Tom prilikom je konstatirano  na  opće zaprepaštenje 
da je primjerice porezni  dužnik  Talijanska srednja škola u  Rovinju – Scuola media 
superiore italiana, dugovala na dan 8. prosinca 2006. godine 358.419,14 kuna i  glavnica je 
tada iznosila 148.060,00 kuna, dok je čak skoro  240.000,00 kuna otpadalo na kamate, jer 
Ministarstvo  nije uplaćivalo mirovinsko invalidsko osiguranje za učenike srednjih  škola na 
stručnoj  praksi.  

Išla sam dalje i konstatirala da je  na dan 11. svibnja 2007. godine Škola za  turizam, 
ugostiteljstvo i trgovinu  u  Puli dugovala  7.676.300,46 kuna, dok je dug Talijanske škole  na 
dan 27. svibnja, išla sam izvući   najsvježiji podatak 2008. godine, dugovala 390.531,41 
kunu.  

 Upoznata sam poslije sa sveukupnim podatkom da škole u  Istarskoj  županiji duguju  
22.284.920,23 kune. U  više navrata znam da je  bilo govora  da će se  ti dugovi otpisati, 
međutim, do  sada ništa nije učinjeno, što za  škole to predstavlja  vrlo  veliki  problem. 

Djelatnici u  školama, u domu, osigurani su  samo  za smrt uslijed nezgode,  smrti 
uslijed bolesti i za trajni invaliditet uslijed nezgode i to  samo od  1. travnja ove godine, što 
predstavlja  dodatni problem za instituciju  u  slučaju nezgode na poslu. Uvriježena je  do  
sada bila praksa da se u  slučaju  nezgode sklopi  izvan sudska nagodba za koju se 
dokumentacija do  decentralizacije slala Ministarstvu koje je rješavalo takve slučajeve. Izvan 
sudske nagodbe sada treba preuzeti osnivač, a budući da se radi o znatnim svotama i  
sredstvima, ja smatram da bi  valjalo dodatno osigurati djelatnike. I  na kraju nisu osigurane 
niti imovina niti  školske zgrade ni  Dom u  Puli i škole i Dom ne mogu  od već osiguranih  
dotacija odvajati  sredstva za  tu  namjenu, a troškovi  škola i domova uslijed  šteta su znatni. 

Poznato mi  je da postoje još mnogi  drugi dugovi. Smatram da ova  Skupština treba 
što prije  biti upoznata sa  cjelokupnom problematikom sa prijedlogom mjera koje se misle u 
tu svrhu  poduzeti i da se uputi zahtjev Ministarstvu  da se riješe dosadašnja  dugovanja.    

Želim znati  kada će započeti  gradnja  sportske dvorane u  Rovinju. 
Evo, toliko.             
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ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovana gospođo  potpredsjednice  Skupštine Istarske županije. 
 Ima jednu lijepu vijest za  vas  i jednu možda malo  manje lijepu vijest za  vas. 
 Problem je  zaista ozbiljan, ali  možemo ga  riješiti možda i  s osmjehom na licu.   

Kolega pročelnik Mladen Dušman ima obvezu  napraviti kompletnu  analizu toga 
stanja i  na temelju  toga ćemo i  vama dati  te informacije. Na temelju toga  ćemo  
razgovarati sa Ministarstvom kako riješiti spomenuti problem.   
 Poznat nam je taj problem, gomila se, riješi se, pa  se opet gomila, pa se riješi itd. Mi  
ćemo ga pokušati riješiti u  dogovoru  s Ministarstvom. Vjerujem da će u tom kontekstu stvari 
ići  kako  treba. 
 Drugo, dogradnja  škole i sportske dvorane u Rovinju. 

Očekujem uskoro potpisivanje Pisma namjere o izgradnji zajedničke sportske 
dvorane u Rovinju. Očekujem da ću dobiti  vašu  podršku za to da  mogu potpisati takvo 
Pismo u kojem će Grad Rovinj, Istarska županija i  Ministarstvo  u  najvećoj  mjeri, financirati 
izgradnju   dogradnju  škole i  izgradnju  školske  sportske dvorane u  Rovinju, tako da će  
Rovinj  biti  jedan od prvih  naših projekata «Istra znanja» s kojim ćemo uskoro izaći u 
javnost. Pozvao sam  sve ravnatelje srednjih  i osnovnih škola idući ponedjeljak  na razgovor.  
Želimo im pokazati   u dogovoru  s Ministrom Primorcem želju  da se  u Istri  napravi jedan 
zajednički program države, županije, općina i  gradova. Preuzeo sam obvezu da taj program 
izradimo, on je praktički već gotov, napravio  ga je pročelnik Mladen Dušman. Taj program je  
težak, da iskoristim priliku  da vam dam informaciju, ako  smijem, gospodine predsjedniče, 
težak između  400 i 500 milijuna kuna, ovisno o tome do koje se granice kvalitete želi 
napraviti  s ciljem da sva djeca idu u  školu u jednoj  smjeni, u jutarnjoj  smjeni. Taj program 
smo završili, dat ćemo ga  Vladi, općinama i gradovima. Program za Rovinj je jedan od prvih 
programa i vrlo je  težak, oko  70 i  nešto milijuna kuna. Radi  se o ogromnim novcima, a 
znamo da je naš  Proračun  težak 250.000.000,00 kuna. Prema tome  nema što, moramo ići 
u tom pravcu,  tako  da  vam mogu  reći  da ćemo pokušati ovaj problem  riješiti sa 
Ministarstvo, jer drugih  izvora sredstava  naprosto  nemamo.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala Županu.  
 Kolegica zadovoljna odgovorom.  
 Idući je Klub  HSU-a. 
 Ima li prijavljenih ? 
 Nema. 
 Idući je Klub vijećnika  ISDF-a. 
 Riječ ima vijećnik  Damir  Radnić. 
 
DAMIR RADNIĆ : 
 
 Imam dva pitanja i jedan prigovor za vas pri kraju. 
 Pitanja su za gospodina Župana. 
 Molim vas, gospodine Župane, da mi  pojasnite u kojem smislu vaš pročelnik Veljko  
Ostojić  se obraća javnosti  vezano  za  rušenje molova u  Medulinu  i  tamo poručuje nešto  
vlasti u Zagrebu, kada je u  Medulinu opće poznato da je upravo on  taj  koji je Pašalićevoj  
tvrtci Kalibus  omogućio izgradnju  jednog od onih molova koji se rušio taj  dan. O tome zna 
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nešto i ovaj gospodin ispred mene, Jergović, pa me zanima : da li on tamo štiti svoju 
investiciju kada onako javno progovara ili je  nešto  drugo u pitanju. 
 Drugo pitanje, ovo  smeće od  novine.( Istra NEWS). 

Županijski  vijećnici, odnosno vi županijski  vijećnici, mi nismo, gradovi i općine 
Istarske županije, odlučili financirati  sa preko milijun kuna. Dakle, to što  građani dobivaju  
besplatno, u ni kom slučaju  nije  besplatno, to izuzetno skupo košta  upravo te građane. I 
meni je jasno da ono služi  za vašu promidžbu, to je tako jasno, to  me ne čudi. Ali me čudi, 
pogotovo povučen riječima gospodina Prematea, gdje je  prenio jedan razgovor  s vama, 
gdje ste nam  poručili da nam je bilo lako  raditi priče oko  Barbarige i Dragonere, ali da su  
danas sve novine u  vašim rukama i da nam to danas  neće uspjeti, sada doista vidimo da sa 
«Glasom Istre»  ne možemo, čak ni ono  što kažemo se izvrće. Doista vidimo  da je tu 
maksimalna kontrola da dobivamo toliko malo prostora ili  da nam se izvrću riječi , pa  vas 
pitam : da li  se moguće i to plaća s našim novcem putem  Proračuna . 
 I požurnica. 
 Prošlo je mjesec dana, a 15 dana je  trebalo proći, da mi pismeno odgovorite  kako 
mislite zaštiti građane Gračišća vezano za  kamenolom Krase, kao što ste obećali ovdje  
nama i tamo  njima u  predizbornoj kampanji. To je požurnica. Obećali ste to prije mjesec 
dana, ja  nisam ništa dobio.          
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Kao  vijećnik imate  pravo  na postavljanje  dva pitanja 

Treće pitanje je  meni upućeno. Ja vodim  računa o izvršenju  zaključaka Županijske  
skupštine, još nije istekao rok prema Poslovniku  za davanje odgovora  na postavljeno 
pitanje.  
 Izvolite, gospodine župane Jakovčiću, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Gospodine Radniću,  pošto smo  mi  dvije osobe  različite političke  kulture /D.Radnić: 
Hvala Bogu/ i  različitih  ophođenja i ponašanja, moj odgovor ne može biti onakav kakav 
vjerojatno vi očekujete, ali  uvrijedili  ste mnoge. I  vama je  cilj  vrijeđanje. To mi  svi znamo 
jako  dobro ovdje, ali  na sreću znaju i građani koji  nas gledaju putem televizije, kada gledaju 
emisije iz ove  Skupštine. Moram reći  da od  1993. godine od kada je  osnovana Skupština 
Istarske županije, od kada postoji  Skupština Istarske županije, nepristojniji  način  rada 
govora, ovdje ima nekoliko vijećnica i vijećnika koji su u više mandata, nismo imali prilike 
vidjeti, a to imaju prilike vidjeti i građani Istre, i to je dobro.  
 /D.Radnić : Odgovor/. 
 /A. Peruško : Molim vas da  ne upadate u riječ iz  klupe/. 
 Vidi se razlika u političkoj kulturi. 
 /D. Radnić : Mogu da odgovorim/. 
 /A. Peruško : Molim vas , ja vodim sjednicu/. 
 Mogu biti upadice. Meni  ne smetaju, jer me nećete izbaciti iz takta,  nije  me nitko 
uspio izbaciti iz taka, nećete ni vi ! 
 Želim vam reći  da gospodin Veljko Ostojić nije pročelnik, on je član Poglavarstva IŽ, 
što je možda za  vas banalna razlika, pa  i je  na kraju  krajeva u kontekstu pitanja kojega ste 
postavili. Zašto je  Veljko Ostojić tako nastupio, ja mislim da on nije  nastupio kako treba, jer 
je  rekao, koliko su meni   prenijeli  neki, da zato što  HDZ-e nije  na vlasti u Medulinu da se 
zato ruše molovi. Ministarstvo zaštite okoliša, prostornog uređenja  i  graditeljstva, jednu od 
prvih  stvari koju je srušilo je srušio   podrum na Svetom Juriju, pa što. Ja sam završio   tamo 
i  rekao: «Imaju pravo. Ako time počinje  pravna država, neka sruše taj podrum». Ja sam ga  
izgradio  bespravno i to sam priznao. I u Medulinu  ako je  netko izgradio  nešto  bespravno, 
nažalost, morat će se srušiti, a vaše maštarije Pašalić , Ostojić itd., ostavit ću  za  neke  
druge prilike , zaista se ne želim spuštati  na takav nivo. Ali je  činjenica  da  se dogodilo da  
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su bageri krenuli i  na jedan antički zid , gdje su bili mozaici, gdje je  gospođa Vesna  Girardi 
Jurkić,  koja je članica  HDZ-ea, isto tako protestirala. 

 Želim samo upozoriti da ono što je bespravno sagrađeno nema druge, morat će se  
ukloniti. Međutim, uklanjanje i uklanjanje može biti  na različit način sprovedeno. Može biti  
na divlji način, može biti  na jedan način u  dogovoru s lokalnom  vlašću. Mislim da je  ovakvu 
jednu  situaciju u  Medulinu  trebalo  najaviti  načelniku Općine  Medulina , trebalo ga  je 
obavijestiti  da  će se to dogoditi, kao što su mene obavijestili  da će se  srušiti podrum u  
Svetom Juriju, i  kao što obavještavaju i druge. U ovom slučaju  se radi o nizu molova, radi  
se ustvari o  jednoj javnoj stvari praktički, ne samo privatnoj, nego se radi o jednoj javnoj  
stvari i mislim da je načelnik Općine Medulin trebao biti informiran o tome. 

Istra NEWS.. 
Istra NEWS je jedan od media koji  Istarska županija  financira. Financiramo  nekoliko 

medija. Na primjer NIT koju financiramo mislim sa najviše iznosa, jer inače NIT  ne bi 
postojala. NIT  financiraju i  neke općine i gradovi . TV NOVA iz  Pule se isto tako  financira. 
Financirali  ste je i vi i  vaša vlast  kada ste bili  na vlasti u Puli. I to je normalno, jer inače ta 
televizija neće funkcionirati, kao što sve županije i  Primorsko – goranska, Varaždinska i sve 
ostale županije, za te dvije konkretno znam, jer sam sa Čačićem i Komadinom razgovarao  o 
tome, financiraju  NEWS, financiraju  njihove  lokalne televizije, jer inače one ne bi  radile . 
Naše gospodarstvo je  preslabo da bi izdržalo da bi  takve neke  televizije mogle  
funkcionirati. Nema dovoljno  promotivnog  materijala, nema dovoljno   mogućnosti plaćanja  
na tržištu i zato  te televizije  traže novac od javnog  sektora. Ako vi odlučite  da ne 
financiramo te medije, nećemo ih  financirati, ali onda znajmo da nećemo  imati niti  NIT, niti 
TV NOVU, niti  neke medije koji su ipak regionalnog karaktera i ovdje prenose cijelu ovu  
sjednicu i ljudi  mogu zaključiti tko kakvu političku kulturu ima. Mislim da je to vrlo  važno, jer 
poslije toga ljudi mogu lakše glasati, lakše odabrati za koga će glasati. U tom kontekstu se 
mogu  složiti  da možda neke  mediji  bi bilo   bolje ovako  financirati, više, manje,  može se 
razgovarati o tome, ja nemam ništa protiv, ali  samo postavljam pitanje: da li želimo   da ti  
mediji opstanu ili  ne. Mi  mislimo da je dobro da građani dobiju  neke informacije  koje nisu  
obojene  politički i sa komentarima, nego su obojene na način  da je preneseno  ono što je  
netko izjavio, prenesena je utvari istinita. Takav je  NEWS , on prenosi ono što se događa, 
prenosi odluke koje  su  donesene, informacije koje su po našem mišljenju   bitne za 
građane.  

 Ja neću komentirati ono što je gospodin Serđo Premate govorio, jer je i to nešto što 
nije dio moje političke  kulture, a naročito ne kada je u pitanju  «Glas Istre». Ja sam jedan od 
onih  ljudi koji je u politici od  1991. godine, prošao sam  svašta s medijima i vi  to jako dobro 
znate. Mislim da  je deplasirano govoriti  o bilo kakvoj kontroli medija , a naročito  «Glasa 
Istre» ili  nekakvih  drugih  novina ili  medija. Ja sam  u odličnim odnosima sa Ninom 
Pavićem,  koji je vlasnik ili suvlasnik EPH-a, u jako dobrim odnosima. Ja sam u odličnim 
odnosima bio sa  Pukanićem.  Što je sada s njim nemam pojma. Stjecajem okolnosti, ja sam 
od  1991. godine u politici, upoznao  te ljude i prema onome što sam razumio,  /A. Peruško : 
Još imate pola minute/, dosta cijene ono što  radim. Prema tome  deplasirano je to što  
govorite i uopće nemam potrebe  da to komentiram. 

Za kamenolom Krase ću vam dati pisani odgovor. Kolega Josip Zidarić će ga 
pripremiti, dobit  ćete ga, a građani Gračišća su  ionako mirni  bez  vašeg pitanja i  ne trebaju 
vas kao advokata, imaju  daleko  jasniju osobu po  tom pitanju.        
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Vijećniče Radniću, imate pravo  na svoju minutu.  
 
DAMIR  RADNIĆ : 
 
 Naravno  da  se slažem da je  načelnik Općine Medulin  trebao biti obaviješten o 
rušenju  objekata u  Medulinu. Tu  nema zbora, ali je bila  zanimljiva reakcija  čovjeka koji je 
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direktno  zainteresiran za  jedan od molova.. Evo, tu je  svjedok  živ  pred nama, neka  kaže, 
Dragičević, on, Ostojić su bili  na ručku. Zna se kada, zna se gdje. 
 Što se tiče financiranja novina,  nigdje ne piše da je to novac kojim vi njih financirate 
od novaca od  pozicije. To je novac svih  građana Istre, pa vas ja lijepo molim, dajte  vi nama 
na 10  svojih  stranica  promidžbe jednu  stranicu da nešto  kažemo. Ja vas molim. To bi  bilo 
lijepo od vas. A ovdje imate 10  stranica, pa  čak  ni jednu, ne govorim smeća, ovo što preko 
malog  Chiavalona ide Istra NEWS, preko firme  vašeg čovjeka, ( A joj. Negodovanje u  
Vijećnici), ali  «Glas Istre». /A. Peruško  : Samo malo/. Pa jesam li rekao  neistinu!? To  je 
njegova  firma.  
 
ANTON PERUŠKO:  
 
 Kolegice samo  malo. 
 Kolega Radniću,  naš Poslovnik, istina, nema norme koje  su  striktne da se nekoga  
može isključiti  sa sjednice. Molim vas ja sam vas lijepo  saslušao i  nisam vam upadao u 
riječ, dozvolite  predsjedniku  Skupštine, za koga ste vi  glasali da budem predsjednik, da 
vodi  ovu  Skupštinu i pomognite  mu  u tom njegovom vođenju. Vi ste ovdje pitali  Župana o  
Veljku  Ostojiću. No, ja sam na neki  način dozvolio, iako te  osobe ovdje nema. On je 
pročelnik pa sam zato  dozvolio.(Nije pročelnik, nego  član Poglavarstva). 

 Drugo, znate, kada su u pitanju  mediji, evo ja imam  ovdje priopćenje koje   ste vi  
potpisali,  u ime nekog  trulog grozda , jer je  bilo previše kiše, pa  grozd obično zatruli kada 
je previše kiše. Ja se pitam koji bi mediji mogao ovakve stvari objaviti. Ja se ne osudim   
čitati što unutra piše, osim što piše i što mogu  reći da smo odluku donijeli  dobro zaliveni 
malvazijom Jakovčić, Peruško, Kozlevac i Miletić, a to  nije istina, jer ja ne pijem malvaziju, ja 
pijem pinot i  teran, Jakovčić, istina, pije malvaziju,  ( Smijeh), ali  to je  jedino što  ja iz ovoga 
mogu  pročitati. Sve ostalo  ni jedan mediji ne bi  prenio. Ja se ne osudim pred vama 
vijećnicima pročitati što unutra piše i  koje izraze upotrebljavate.     
 Hvala lijepa. 
 Idući  po  rasporedu riječ ima predstavnik  Kluba vijećnika  SDP-ea, Petar Radetić. 
 
PETAR RADETIĆ : 
 
 Gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, gospodine Župane, zamjeniče 
Župana, članovi  Poglavarstva ! 
 Ja imam jedno pitanje kojega postavljam na inicijativu  nekoliko  građana iz  Rovinja, 
a odnosi se na  bolnicu za ortopedsku kirurgiju i rehabilitaciju  dr. Martin Horvat iz  Rovinja. 
 Naime, ukoliko se ne varam , GUP Grada Rovinja u novom izdanju, predviđa da 
djelatnost bolnice ostaje  u istom zahvatu. Čini mi  se da je dosta ograničena mogućnost 
nekakve  druge djelatnosti ili proširenja, ako je Plan donijet onako  kako sam ga ja gledao. 
Kada se govorilo prošle  godine o udjelu  financiranja Istarske županije u izgradnji  nove  
bolnice , rečeno  je da će nekih stotinjak milijuna kuna  biti iz županije i od eventualne 
prodaje te bolnice, pa  me interesira  status te bolnice u  Rovinju u  budućnosti. 
 Hvala. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Odgovor  će dati župan,  gospodin  Ivan Jakovčić.    
 
IVAN JAKOV ČIĆ :         
  
 Meritorno mogu  reći, jer je kolega zamjenik  Župana, gospodin Valerio Drandić i 
predsjednik Upravnog  vijeća bolnice, i mi  smo se,  dok ste vi postavljali pitanje, konsultirali 
kako  da vam odgovorim. Nikada ni u jednom trenutku nitko  nije  ni pomislio  da bi se bilo što  
županijskog  vlasništva prodavalo, da bude potpuno jasno. 
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  Ova bolnica je jedna od onih  bolnica  koje su odigrale veliku povijesnu ulogu u  
medicini  Istre i treba reći  da je ona  danas objektivno u jednom stanju iz kojeg mi moramo 
pronaći rješenje, ali ne prodajom. Mi moramo  naći, prvo,  serioznog  partnera  koji je  
spreman uložiti ogroman novac isključivo u  medicinsku  djelatnost. Nema  promijene 
djelatnosti. Ima priča i po  Rovinju, hvala Bogu, dobro poznajem Rovinj, da će se tamo  
graditi hoteli, da će se raditi ovo, ono, apsolutno to ne dolazi u obzir. To je  županijsko 
vlasništvo, županijska  bolnica, i mi  želimo  medicinsku  djelatnost. Treba reći  da ta bolnica  
danas funkcionira i financijski  pozitivno isključivo zahvaljujući  suradnji  sa austrijskim 
osiguranjem, a ne zahvaljujući  suradnji sa HZZO-om i  HZZO je smanjio  na 35 ležaja, ako 
se ne varam, ukupne kapacitete za  naše građane, a to  će ostati, je bolnica za  građane 
Rovinja, građane Istre, građane Hrvatske. Austrijski partneri i drugi su zainteresirani za uložiti  
ozbiljan novac u tu bolnicu, ali ponavljam, isključivo u medicinsku djelatnost i isključivo u 
formi  koncesijskog  projekta, dakle , ne u smislu prodaje  objekta, zemlje itd., ne dolazi u 
obzir. Mogu dobiti koncesiju na obavljanje  djelatnosti, modernizirati  bolnica, dovesti novu  
opremu , jer ionako ta bolnica funkcionira i financira  se  isključivo zahvaljujući tome što se 
stranci danas  tamo  liječe, inače ona bi bila  već na koljenima. I zato  trebamo  naći jednu  
formulu gdje ćemo, prvo, zadržati tu  bolnicu kao  našu  bolnicu, županijsku  bolnicu za  naše 
građane, građane Rovinja i ostale, imati ugovor  s HZZO-om i to  će biti  naš uvjet 
eventualnog dolaska  nekog  partnera, poštivati ugovor  sa HZZO-om i imati minimalan broj 
ležajeva od  35 ili  onaj koji  će se tada dogovarati, da li će biti  više ili  manje, ja  to  sada ne 
mogu  reći, o tome će govoriti  ljudi koji  će se baviti  medicinom, a ne ja. 

I zadnja, najvažnija  stvar, nema promjene djelatnosti, osim  medicinske  djelatnosti i  
ostaje Rovinj  kao primarni  konzument usluga te bolnice i građani  Rovinja, a onda i  svi 
ostali. To  je koncept i mi  ćemo prije  bilo kakve odluke informirati ovu  Skupštinu. U pripremi 
su materijali koji bi mogli postati dio  suradnje sa  potencijalnim stranim partnerom koji  sada 
već, a mislim sada, to je  već  20, 30 godina, iz  Austrije dolaze, liječe se  i  rehabilitiraju se u 
toj  bolnici.  
 Evo, toliko. Mislim da sam bio  potpuno jasan. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Riječ ima  vijećnik Petar Radetić. 
 
PETAR RADETIĆ : 
 
 Ja sam naglasio  da je  u  Planu  isključivo zdravstvena namjena i da je prostor, park 
ostalo općinsko, gradsko itd. Međutim, i prodaja,  ako  nije, ali je koncesija. Koncesija  može 
biti na duže razdoblje, zavisno o odnosima stvaranja koncesije, koliki  će biti utjecaj da li  će 
ostati i dalje, interes mislim da je građana Rovinja, ali i  Istre, da bude  mogućnost korištenja  
te bolnice i  nakon  nekakvog koncesijskog ugovora  ili odnosa sa  nekim ulagačima. 
 Hvala.  
 
  ANTON PERUŠO : 
 
 Hvala.  
 Klub  koalicije HSLS/HNS/ZELENI nema prijavljenih, pa  po  redoslijedu   riječ ima 
predstavnik  Kluba HDZ-ea, kolegica vijećnica Lovorka  Tomičić. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
 Poštovani predsjedniče, Župane, članovi  Poglavarstva, kolegice i kolege vijećnici !  
 Pitanja postavljam Županu. 
 Istina je da je  Kaštijun  na kilometar i par stotinu metra od mora. Istina je da je do 
prvih  naselja Valdebek, Vinkuran, Pomer, kilometar, Banjole kilometar i pol, centar Medulina 
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3 kilometra. Istina je da se radi o  turističkom području, lociranom između  Pule i  Medulina, i 
istina je to da su  građani prvu informaciju, dakle, prvi put  saznali o projektu,  ono što se 
planira tek koncem  prošle godine u prosincu kada je započela javna rasprava. Tek tada su 
građani informirani  da  će se raditi o površini od nešto  malo  manje od  40 hektara, da će se 
šleperi smeća iz  cijele Istre dovoziti  na Kaštijun, da će tamo biti  ne samo  tvornica , nego  
će tamo  biti i deponiji,  koji  će ostati  građanima i Pule i Medulina. To je istina. 

 U  demokraciji, dakako, se uvijek  pozivamo, jedna od  temeljnih  načela, temeljnih 
pravila, je pravo javnosti da bude informirana o  svim onim projektima koji direktno utječu  na 
kvalitetu života  građana. Isto tako je pravo javnosti da  ima mogućnost odlučivanja u  
najranijoj  fazi projekta, dakle  u onom trenutku kada može utjecati  na  bitne promjene da li 
lokacija  da li tehnologija. 
 Moje pitanje :  

- s obzirom da je prezentirano  da je procedura, priča o  Kaštijunu, počela daleke 
1993. godine, tako  nam se sada iznose takvi podaci, a da su građani o svemu tome saznali 
tek u prosincu  2007. godine, zbog  čega  javnost,  od samog  početka priča o Kaštijunu,  nije 
upoznata o kapacitetu, o odabiru lokacije, o svemu onome što je  navodno  prethodilo ovoj 
konačnoj odluci,  čime su  građani dovedeni pred gotov  čin, kada ne mogu  utjecati  niti  na 
lokaciju  niti  na tehnologiju. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala  kolegice. 
 Odgovor će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 

Gospođo Tomičić, istina je  samo  jedna, da vi lažete i da je  HDZ-e dvolična stranka. 
To je istina ! /D. Radnić : Sramota. (Izlazi  na kratko iz  Vijećnice)/. 
 /A. Peruško  : Polako!/. 
 Prema tome, vi, na ovaj  način kako  nastupate, samo potvrđujete nešto što sam 
mogao i očekivati. 
 Kaštijun  je lokacija koja je odabrana u konkurenciji  12 lokacija, o kojoj su  sredinom 
devedesetih godina odlučivali  svi oni koji su se time bavili, i to je  bilo javnosti u cijelosti  
poznato. Vama  to možda tada  nije  bilo zanimljivo, niste se bavili politikom ili možda jeste, 
ali  niste bili u toj situaciji da vas je to zanimalo.  
 Drugo, nakon što je ova lokacija odabrana. lokacija je ušla u Prostorni plan Istarske 
županije. Prostorni plan Istarske županije je  donesen jednoglasno tu   na ovoj  Skupštini. Ja 
sam bio  Župan 2002. godine, gdje je  Kaštijun bio zamišljen kao  Regionalni  centar za  
gospodarenje otpadom. I  na taj Županijski prostorni plan , gospodin Radnić i njegova  ekipa 
iz  Pule, nije imala  nikakve primjedbe. Oni su bili na vlasti u  Puli  tada sa gospođom 
Loredanom Štok, koja  se sada  potpisuje ovdje u  nekom letku. Oni su bili  na vlasti. Njeno 
pismo imamo, njen potpis od  Loredane Štok imamo, gdje nemaju  nikakve primjedbe na 
Prostorni plan Istarske županije kada je u pitanju lokacija  Kaštijun. Isto tako je  s Općinom 
Medulin. Imamo isto tako potpise načelnika Općine Medulin, koji  tada nisu imali  nikakve 
primjedbe na  Županijski prostorni plan. Dozvolite da u ovoj zemlji, ako  nitko drugi, barem 
Istra, poštuje pravnu  državu i poštuje proceduru, jer mi  donosimo  Županijski prostorni plan 
na kojega moramo dobiti  potvrdu  općina i gradova i Ministarstva zaštite okoliša, prostornog 
uređenja i  graditeljstva,  i to  smo  sve dobili. 
 Ipričavam vam se ako  sam vas povrijedio time što  sam rekao  da lažete. Ispričavam 
vam se ! Imam političku kulturu, isprivačavam vam se, jer sam možda bio u afektu, ali izrekli 
ste  niz  neistina, niz  dezinformacija, da budem još  blaži, ali  dezinformacije  koje pokazuju  i 
dvoličnost  vaše stranke, stranke  kojoj pripadate, jer upravo je  premjer Sanader bio  taj koji 
je  vrlo jasno  i glasno  rekao da je  Regionalni  centar za  gospodarenje  otpadom jedan od 
ključnih projekata HDZ-ea. To je rekao u intervjuu «Glasu Istre» prije par mjeseci, kada je 
ponovo pobijedio na izborima HDZ-e. Ministrica Marina Matulović Dropulić je  negirala 
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navode  Istarskog  grozda punog peronospere, ću ja dodati. Ona  je demantirala to. Vi  ste 
predsjednica HDZ-ea Pule. Ja se slažem da vi  budete osoba  koja  je protiv  svoje  stranke, 
meni odgovara da imate sukob u  HDZ-eu,  meni  to  uopće ne smeta, dapače, samo  vi 
imajte. Ali  to  je dvolično, to nije  fer, to  nije korektno, jer ovdje se ne radi  samo o  interesu  
vaše stranačke podružnice, nego  se radi o interesima građana Pule, a ja vam tvrdim, vidjet 
ćete na referendumu, gdje ćemo  ga napraviti i zbog ovakvih  neistina koje  vi izlažete,  da će 
i  građani  Pule podržati  Regionalni  centar  Kaštijun i građani  Pule će ga podržati. To  će 
vam se dogoditi, jer će se tako  na kraju  dogoditi. I zato ću  biti vrlo  jasan. 
 Regionalni  centar za gospodarenje  otpadom tko je  bio i tko je vidio, a gospodin 
Marino  Roce je jedan od tih koji je  bio i  vidio , vidio  je da se pšenica i kukuruz uzgajaju na 
dva metra od odlagališta otpada ./A.P. Još imate pola  minute/. Ako sam pogriješio, onda je i  
7  metara, a ne 1 kilometar. I  isto tako da  građani  žive na 500 metara i kuće su  isto vrlo 
lijepe kuće i  to je  istina. I to je istina da je današnji  Kaštijun katastrofa i zato  ćemo ga 
sanirati, srediti i  svaki otpad koji  će doći  tamo  će biti potpuno u  skladu sa svim najvišim 
propisima zaštite okoliša, a građani  će ( time završavam gospodine predsjedniče) dobiti 
priliku da vide ono  što ste i vi imali prilike  vidjeti, ali  ne znam zašto niste htjeli  doći vidjeti, 
pa  bi  vam možda mnoge stvari bile  jasnije. To  će građani imati prilike  vidjeti. Vidimo  se 
na referendumu i  vidjet ćete rezultate referenduma. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Prije  nego  dam mogućnost  vama ( gospođi  Tomičić), gospodine Župane, ja  po 
Poslovniku  nemam  pravo  vama dijeliti  opomene. Kada bi  netko od  vijećnika vama rekao 
lažeš ili  lažete, ja bih  najvjerojatnije  primijenio  stegovnu  mjeru i izrekao opomenu, a 
možda i   ne bih, jer nije  bio  rijedak  slučaj  da se s ove govornice  koriste riječi koje  su 
upravo  neprimjerene. Ja  apeliram na svakoga od  nas, neka  najprije sam sebe kontrolira. 
Ja cijenim   vašu ispriku vijećnici. Čovjek  se može ponekad i zaletjeti. To  ni u kom slučaju  
nije primjereno. Imate pravo  na političku ocjenu o dvoličnosti  nekih  stranaka. To vam ne 
mogu  osporiti, međutim, reći kolegici  lažete nije  primjereno i  ja  vjerujem da će kolegica 
prihvatiti  vašu ispriku, a po Poslovniku  da ste vijećnik  ja bih  vam dodijelio opomenu. 
 Izvolite kolegice vijećnice, imate riječ. 
 
LOVORKA TOMIČIĆ : 
 
 Komentar na vaše primjedbe da ja  lažem i  da je  HDZ-e dvolična stranka, nisam 
mislila  niti  dati  niti komentirati, jer ja u ovoj  Skupštini, kao  niti  vi  malo prije u odgovoru 
kolegi Radniću, ne želim razgovarati  na toj  razini. Dakle, to je moj odgovor  na komentare 
upućene meni osobno i  vezano  za stranku. A kada bih odgovorila onda bih  vam spomenula 
i  Rockwool i  Dragoneru i  Arenaturist itd. 
 Još par riječi  da se osvrnem vezano  za  podatak  da su  građani bili  upoznati. Nisu !  
Građani   pojma  nisu imali do prosinca prošle godine. Samo jedan podatak. Da, potpisao  
vam je  Gradonačelnik  Grada Pule suglasnost. Točno, prošle godine u  sedmom mjesecu, 
ali  Gradsko  vijeće Grad Pule o tome pojma nije imalo.                                              
 Što se tiče odnosa između Pulskog  HDZ-ea i  Središnjice stranke, to je  zaista dirljivo  
da vi  vodite računa o unutarstranačkim odnosima u  HDZ-eu, koji su inače jako dobri. Mislim 
da biste se trebali  više pozabaviti IDS-om u  Medulinu,  koji se isto tako protivi  Kaštijunu, ali 
to za drugi put, drugom prilikom. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.  
 Imat pravo, ukoliko  želite, na dvije  minute. 
 Hvala idemo  na iduće pitanje.  
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 Po  redoslijedu je  Klub vijećnika  IDS-a. Imate tri prijavljena, odlučite, kolegice i 
kolege, tko  će uzeti riječ, Nemet, Zuliani, Grahovac, jer neće biti  vremena za  sve. Još  pet 
minuta i zaključujem aktualni  sat. 
 Dvije minute ima vijećnik, 5 minuta ima Župan, dodatno  vijećnik minutu, Župan 2 
minute. 
 Riječ  ima Vittorio  Zuliani.  
 
VITTORIO ZULIANI : 
 
 Dobar večer svima.  
 Moje se pitanje odnosi  na zahtjev obrtnika i  gospodarstvenika u poslovnoj  zoni 
Vinež – sjever, koja  se kreće od  Benetona prema Nedešćini , raskrsnica Nedešćina – 
Štrmac. To je stara regionalna cesta u potezu  negdje 800 metara i  taj dio  ceste je  veoma  
derutan i  na tom potezu gradi se  niz  poslovnih objekata. Također tu  cestu koriste radnici, 
odnosno  građani prilikom dolaska i odlaska sa posla.  Znamo  da je taj dio  ceste bio  u 
planovima, samo ljudi pitaju : da li  će radovi biti izvršeni, kada, i koji su  rokovi.             
 
ANTON PERUŠKO : 
 

Hvala kolegi  vijećniku. 
Odgovor će dati  župan Ivan Jakovčić.      

 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Ja ću  kratko odgovoriti , tako  da svi mogu postaviti vijećničko  pitanje. 
 Ja vam sada u ovom  trenutku  ne mogu  odgovoriti  direktno  na pitanje. Zatražit ću 
od ŽUC-a odgovor, pa  ćete dobiti pisani odgovor. U  svakom  slučaju znamo za taj problem i 
znamo  da ga treba riješiti, ali  ćemo vam dati pisani odgovor, tako da ne bih preuzeo 
odgovornost za rokove u  ovom trenutku, jer ne mogu  jednostavno, ali  ćete dobiti pisani 
odgovor. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala.   
 Ostavili  ste vremena kolegi  vijećniku  Vladimiru  Gašpariniju, koji je posljednji kao 
vijećnik za  postavljanje  vijećničkog pitanja. (Žamor  u Vijećnici). 
 Idemo  redom, opozicija – pozicija. Krivo mi je, ali što ja mogu, takav je  Poslovnik. 
 
VLADIMIR GAŠPARINI : 
 
 Poštovani predsjedniče, uvaženi  Župane, kolegice, kolege vijećnici ! 
 Zahvalio bih  se  ŽUC-u  na brzom odgovoru, koji  sam i očekivao s obzirom da nije  
ništa bitno izmijenjeno, samo bih  htio  reći gospodinu Zgrabliću, koji je to  napisao,  da  
ispred pješačko prijelaza i prometnog znaka  5 metara ne smije biti parkirano vozilo, upravo 
iz  razloga da se vidi pješaka na pješačkom prijelazu. Isto  tako i  na autobusnom prijelazu  
treba biti pješački  prijelaz ispred tako  da se uoči pješak.  
 Zahvaljujem mu  na brzom odgovoru. 
 Ima dva prijedloga za Poglavarstvo, ali i za  gospodin Župana, pogotovo. 
 S obzirom  da tijekom turističke sezone u Istri  se stvaraju  veoma velike kolone na 
graničnim prijelazima, da sada Republika  Slovenija uvodi vinjete uz to i kažnjavanje bilo  
naših  državljana, bilo  Istrana, bilo  drugih stranaca, ukoliko  ne podignu  vinjete, ne kupe  
vinjete po  300 do 800 €, moj  je prijedlog  prema vama da  pokušate sa  Republikom Italijom  
uspostaviti jednu  trajektnu  vezu , ako ikako  je moguće, recimo iz mjesta Grado do Umaga, 
pošto Umag ima cementaru gdje  može trajekt stati, kako bi  lakše stranci koji dolaze kao  
turisti u Istru mogli  kraće i lakše doći do  obećane zemlje.(Smijeh). 
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 Drugi prijedlog bi  se odnosio  na zimski i ljetni školski raspust s obzirom da se 
klimatske promjene  dešavaju  stalno i ljeta ranije počinju,  pa  da putem Upravnog odjela  za  
školstvo ili  putem naših  saborskih  zastupnika, da se urgira u  Saboru da se smanje  zimski  
raspusti  na dvije  sedmice, a  povećaju  ljetni za jednu   sedmicu, jer djeca ipak  sada već  
do  20.6. biti u  školi po ovoj  vrućini  baš ih  nije  volja za učiti. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 Riječ ima, gospodin župan Ivan Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
     
   Ja vam zaista moram čestitati što mislite na naš planet  i  na globalno zatopljenje. 
Gospodine vijećniče, čestitam vam  zaista na vašoj  velikoj  brizi . Vaš prijedlog  je  čuo  
pročelnik  Mladen Dušman vezano za  škole, pa ćemo  vidjeti što možemo  napraviti. 
 Još  jedan razlog  je, šteta što  niste bili  s nama na studijskom putovanju  vezano za  
zbrinjavanje otpada, jer nam je  šofer autobusa  s kojim smo bili  pokazao  kako možete proći  
kroz Sloveniju doći u  Trst bez  da koristite  autocestu i  ne trebate vam vinjeta. Dakle,  za 
Istrijane koji  će ići u  Trst, sada da iskoristim  tu priliku, jer televizija  snima, treba odmah kod  
Vina Kopra, prije ulaska  na autocestu  skrenuti na desno i onda se tom cestom može voziti  
do  Škofija i dođete u  Škofije i idete u  Italiju i  ne morate platiti  vinjetu, za one koji  ne idu  u 
Ljubljanu ili  negdje  drugdje. Dakle, postoji  mogućnost da iz  Hrvatske  dođete u  Trst bez  
da morate platiti  vinjetu. Da ste bili s nama točno biste bili  vidjeti kuda  se može proći. Mi  
ćemo dati informaciju. Možda bi mogli dati u Istra NEWS  informaciju, jer je to  mediji koji  
građani dobivaju  besplatno, nacrtat  ćemo im točno kako mogu  doći  u Trst, a da ne moraju  
koristiti  vinjetu. U tom kontekstu vidite  koliko i  Istra NEWS  može biti interesantan mediji, 
jer će prvi objaviti kao  ekskluzivnu vijest, ako  nas netko  ne pretekne, bi  rekli  oni koji se 
bave medijima.        
 
ANTON PERUŠKO :      
 
 Hvala  gospodinu  Županu. 
 Kolega Gašparini je započeo, pa se mora dovršiti, inače bih  morao prekinuti, 3 
minute su prošle. 
 
VLADIMIR GAŠPARINI : 
 
 Gospodine Župane, žao mi je što niste ništa rekli  u svezi  trajektne linije, ali  mislim 
da će vas već Drago Orlić vrći u Lacost, za to,  ne sekirajte se.  
 Mislim da je moj prijedlog bio dosta ozbiljan, kao i svaki moj prijedlog na koji  se 
jednostavno  nasmijete na ovaj  način, ali  mislim da će to  građani  Istre prepoznati, upravo 
to što vi govorite stalno.  
 Hvala lijepa. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala. 
 S time smo  iscrpili  vrijeme za  postavljanje  vijećničkih pitanja. 
 Što ste vi  trebala ? 
  /O. Lukić : Da nešto  važno pročitam/. 
 Kolegice i kolege, ja bih  to  vrlo  rado učinio i to  puno prije kada bi bio u pitanju  
opozicijski vijećnik. Ja sam sazvao  međustranački  sastanak  kada sam utvrđivao  nova  
pravila  ponašanja  na aktualnom satu, jer onako kako je bilo  nas je  vodilo  nigdje, iz  ništa u  
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ništa . Na taj, nažalost, međustranački kolegiji  pozvani  se nisu odazvali i tada su  utvrđena 
nova  pravila. 
 Kolegice i kolege da li  se slažete da dozvolimo da  još  neke kolege vijećnici postave 
vijećničko pitanje. Ja ću dati  na glasanje jeste li  za produženje aktualnog  sata za  narednih  
7 minuta. Tko je za  neka  digne ruku ? 
 (23 – dvadeset i tri  vijećnika je  glasala za). 
 Većina je za. 
 Kolegice  Grahovac, imate riječ, ali  nemojte me dovoditi u ovu situaciju, jer meni  ne 
smeta, ali  ne želim da mi  netko  predbaci  da sam bio  nepravedan.   
 Nema više prijavljenih  za  postavljanje  vijećničkog pitanja iz opozicije. Ja bih  radije 
vama dao  riječ, nego vijećnicima iz  pozicije. 
 
KLARA GRAHOVAC : 
 
 Poštovane kolegice, poštovane kolege, dobar večer svima  ! 
 Zahvaljujem se gospodine predsjedniče što  ste mi omogućili  da postavim  pitanje za 
koje mislim da je krucijalno na večerašnjoj  sjednici  Županijske skupštine Istarske županije.   
 Pitanje  se odnosi  na privatizaciju  brodogradilišta. Kao što znamo  Vlada RH  
pregovara s Evropskom komisijom da se usklade odnosi, izjednače poticaji  koje ima naša 
brodogradnja s onim u  Evropskoj uniji. U okviru pregovora  sa upravama svih  6 hrvatskih  
brodogradilišta, koja  su u  državnom vlasništvu, naglasio  je da je  najbliže okončanju 
procesa privatizacije  upravo  naše pulsko  brodogradilište. 

 Zanima me : 
- kakav ima interes naša lokalna zajednica, odnosno Istarska županija, u procesu 

privatizacije  pulskog  brodogradilišta, 
- da li  su do sada vršeni pregovori  s Upravom pulskog  brodogradilišta, 
-  ako  nisu, kada će biti. 

 Zahvaljujem. 
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala kolegici. 
 Stvarno  ste se mogli u Klubu vijećnika IDS-a dogovoriti  da bude malo  ranije na redu  
sa ovako značajnim pitanjem.  
 Odgovor  će dati  župan, gospodin Ivan Jakovčić.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kolegica  je druga  iz Kluba vijećnika IDS-a, ako se ne varam. Nije mogla biti prije. 
 /A. Peruško  : Tri, četiri su bila  već/. 
 Iz IDS-a ne. 
 Htio bih se vam se zahvaliti  na ovom pitanju  i hvala vama gospodine  predsjedniče 
što ste omogućili  vijećnici  da još postavi vijećnička pitanja. 
 Ja ću biti  vrlo  kratak, tako da svi mogu postaviti  vijećničko pitanje. Imamo još  6 
minuta na raspolaganju. 
 Nema privatizacije  Uljanika  bez  konsenzusa. To je  poruka koju  želim poslati još 
jedan puta i moram reći  da je  do sada potpredsjednik  Vlade RH,  gospodin Polančec, jasno  
izjavljivao  da nema privatizacije  Uljanika bez  konsenzusa. Konsenzusa  s kime, da budem 
potpuno  jasan, sa  Upravom Uljanika, koja je daleko  najbolje  upoznata sa stanjem u tom 
poduzeću , sa Gradom Pulom i s Istarskom županijom, sa zainteresiranim drugim koji  mogu  
biti, vjerojatno  Sindikatima. I  zato  danas želim jasno poručiti  to je jedini mogući  način kako  
doći do privatizacije  Uljanika, nema sile, može biti konsenzus. Konsenzus, ja se nadam, 
možemo postići. Ono što je  najvažnije, za  mene, treba biti jako oprezan i  čak  bih  rekao  
da ne dolazi u obzir  da Uljanik kupuje  netko  koji je njegova direktna  konkurencija, da li  je 
to  FINCANTIERI iz Italije ili  netko  drugo, jer nisam siguran što  će onda biti  s Uljanikom. I u 
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tom kontekstu  mi  nemamo, ja osobno imam svoj  stav, naravno, kako bi to trebalo  
napraviti, ali u  svakom  slučaju  Poglavarstvo, i u tom kontekstu  ja sada ne mogu govoriti, 
nije zauzimalo neke direktore stavove zato što još nemamo  konkretan prijedlog  na  stol niti 
od  Vlade, a niti od  Uprave Uljanika. I kada budemo imali konkretne prijedloge onda ćemo 
zauzeti i konkretan stav, ali ponavljam, nema privatizacije  na silu i preko noći, jer je to  
prevažno poduzeće, najvažnije  poduzeće u  Istri i u tom kontekstu Uljanik, kao što kaže 
Damir  Kajin Uljanik je  svetinja Istre, mogu  ga samo citirati po tom pitanju i zato  ako  ćemo  
govoriti o privatizaciji Uljanika ona mora biti izvršena  u kori zaposlenika, radnika u Uljaniku,  
uz  njihovu participaciju, uz  njihov konsenzus i  uz  konsenzus  s Upravom. Svatko može 
imati  svoje mišljenje o toj Upravi  dobro ili loše, ali  nitko  ne može reći da  ta Uprava loše 
vodi  Uljanik, jer je Uljanik naše najbolje  brodogradilište. I  netko može voljeti ili  ne 
Radolovića, Brajkovića ili bilo koga  drugoga iz  vrha Uljanika, ali   da oni znaju  svoj  posao  
očito znaju. I  bez  njih  ne može biti privatizacije  Uljanika, dapače, mislim da oni  trebaju  
prvi pristati  na eventualan dogovor  oko toga  sa Vladom RH, a mi kao  javni  sektor  
možemo samo dati svoje  ocjene, poduprijeti ono što u osnovi, po mom mišljenju, bi  trebali 
oni  postaviti kao    konstrukciju za privatizaciju.  
 
ANTON PERUŠKO : 
 
 Hvala Županu.  

Kolegica  Grahovac zadovoljna odgovorom. 
     Time smo iscrpili  vrijeme predviđeno za  postavljanje  vijećničkih pitanja. 
 Žao mi je kolegice što  više  nema  vremena za  vijećnička pitanja. 
 
  AD – 3  INFORMACIJA SA STUDIJSKOG  PUTOVANJA  U ITA LIJU  
 

Uvodne napomene za ovu točku  dnevnog reda dali  su  IVAN JAKOVČIĆ, župan, 
predsjednik  Poglavarstva Istarske županije i VEDRAN GRUBIŠIĆ, član Poglavarstva 
Istarske županije, zadužen za  prostorno planiranje i zaštitu okoliša IŽ. 

U pojedinačnoj  raspravi su  sudjelovali  : DAMIR RADNIĆ,  KLARA GRAHOVAC,  
ORIANO  BULIĆ, replika,  ROMANO ČERNJUL, LOVORKA TOMIČIĆ,  TEDI  CHIAVALON, 
VLADIMIR GAŠPARINI, replika, TEDI  CHIAVALON, replika, ORIANO  BULIĆ,  JOSIP 
ANTON RUPNIK,  LINO DOBRILA,  TULLIO PERSI,  TEDI  CHIAVALON, replika,  TULLIO 
PERSI, replika,  AHMED MAKOTA,  ORIANO BULIĆ,  PETAR RADETIĆ,  replika, ispravak 
krivog  navoda,  ORIANO  BULIĆ, replika,  TEDI  CHIAVALON, ORIANO  BULIĆ,  LINO 
ROŠA,  LOVORKA TOMIČIĆ,  LINO  ROŠA,  DAMIR RADNIĆ, ispravak  netočnog  navoda, 
SERĐO RIGO,  VEDRAN GRUBIŠIĆ, odgovori  na ostavljena pitanja., JOSIP ANTON 
RUPNIK, ispravak krivog  navoda. 
 Skupština je primila na znanje   
 

INFORMACIJU 
  

                                   sa studijskog pu tovanja u Italiju 
 
 AD – 4  PREZENTACIJA PROJEKTA «BRIJUNI RIVIJERA» 
 
 Uvodno obrazloženje za ovu točku  dnevnog  reda dao  je RATOMIR IVIČIĆ, direktor 
«Brijuni  rivijera». 
 Izvješće Odbora  za gospodarstvo, financije i proračun  Županijske skupštine Istarske 
županije  podnio je FABIO JELIČIĆ, predsjednik Odbora, koji je izvijestio  Skupštinu  da je 
Odbor opširno  razmotrio ovu točku dnevnog  reda  i donio 
  
    Z A K L J U Č A K 
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1. Prihvaća se Informacija o tijeku projekta Brijuni  rivijera», te se preporuča 
Županijskoj  skupštini Istarske županije  da istu  prihvati u  predloženom 
tekstu. 

2. Odbor za gospodarstvo, financije  i proračun , uvažavajući potrebu  da se o  
detaljima projekta očituju  jedinice lokalne samouprave kroz svoje prostorno 
planske dokumente, opetovano potvrđuje podršku  projektu  «Brijuni rivijera» 
kao projektu koji  vodi kvalitetnoj  turističkoj  prenamijeni  bivših  vojnih 
objekata južne Istre sa  implikacijama na zaposlenost i opći  gospodarski  
razvoj Istarske županije.       

 U  raspravi su  sudjelovali :  DAMIR RADNIĆ, u ime Kluba vijećnika  ISDF-a,  JOSIP 
ANTON RUPNIK, u ime koalicije  HSLS/HNS/ZELENI, PETAR RADETIĆ, u ime Kluba 
vijećnika SDP-ea,  ORIANA LUKIĆ, u ime Kluba vijećnika IDS-a,  MARINO ROCE, u ime 
Kluba vijećnika  HDZ-ea, PETAR RADETĆ, ispravak krivog  navoda; u  pojedinačnoj  
raspravi :  DAMIR RADNIĆ,  LOVORKA TOMIČIĆ,  KLARA GRAHOVAC,  RATIMIR IVIČIĆ, 
odgovori  na postavljena pitanja.  
 Predsjednik ANTON PERUŠKO, zaključuje raspravu i  daje na glasanje  Zaključke što 
ih je  predložio Odbor za  gospodarstvo,  financije i proračun Istarske županije, te nakon 
glasovanja utvrđuje da je  Skupština sa 24 glasova  «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 
 
     Z A K L J U Č A K      
 

1. Prihva ća se Informacija o tijeku projekta Brijuni  rivijer a», u  
predloženom tekstu. 

2. Da  se o  detaljima projekta o čituju  jedinice lokalne samouprave kroz 
svoje prostorno planske dokumente o  projektu  «Bri juni rivijera» kao 
projektu koji  vodi kvalitetnoj  turisti čkoj  prenamijeni  bivših  bojnih 
objekata južne Istre sa  implikacijama na zaposleno st i op ći  gospodarski  
razvoj Istarske županije.        

 
AD – 5  PRIJEDLOG ODLUKE  O IZMJENAMA I DOPUNAMA OD LUKE   

 O USTROJU I DJELOKRUGU UPRAVNIH TIJELA ISTARSKE 
 ŽUPANIJE 

 
Uvodno  obrazloženje za ovu točku dnevnog  reda je dala  LUCIJA  DEBELJUH , 

članica  Županijskog  poglavarstva Istarske županije  zadužena za  kulturu i  školstvo IŽ.  
Izvješće Odbora za  Statut, Poslovnik i  upravu  Županijske  skupštine podnio je 

RATKO KLARI Ć, predsjednik Odbora , koji  je izvijestio  Skupštinu  da Odbor  podržava 
Prijedlog  Odluke o izmjenama i dopunama  Odluke o  ustroju i  djelokrugu upravnih  tijela 
Istarske županije. 

Skupština je  bez  rasprave  sa  24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH» glasova, donijela 

 
     O D L U K U 
 

o izmjenama i dopunama  Odluke o  ustroju i  djelok rugu upravnih  tijela Istarske 
županije 

 
AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I  NAČINU 
             FINANCIRANJA  DOMOVA ZA STARIJE I NEMO ĆNE OSOBE 
             U 2008. 

 
 Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» 
i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
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     O D L U K U 
  

o  kriterijima, mjerilima i  na činu  financiranja domova za starije  i  nemo ćne osobe u 
2008. godini  

 
AD – 7  PRIJEDLOG ODLUKE O KRITERIJIMA, MJERILIMA I  
              NAČINU FINANCIRANJA  RASHODA  CENTARA ZA SOCIJALNU 
              SKRB I POMOĆI ZA  PODMIRENJE TROŠKOVA STANOVANJA 
              KORISNICIMA KOJI SE GRIJU  NA DRVA U 2008. GODINI 

 
Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» 

i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
     O D L U K U 
 

o  kriterijima, mjerilima i  na činu  financiranja  rashoda centara za  socijalnu  s krb i 
pomo ći  za podmirenje troškova stanovanja korisnicima ko ji se  griju  na drva u 2008. 
godini 

 
AD – 8  PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  IZVJEŠĆA O RADU 
              UPRAVNOG ODJELA ZA  OBRAZOVANJE, KULT URU I SPORT 
              ZA 2007. GODINU  

 
Uvodno obrazloženje  za ovu točku  dnevnog  reda je  dao  MLADEN DUŠMAN,  

pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje  i  spot Istarske županije. 
Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» 

i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
     Z A K L J U Č A K  
 

o prihva ćanju  Izvješ ća o  radu Upravnog  odjela za  obrazovanje, kulturu  i  sport za 
2007. godinu 

 
AD – 9  PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O ODOBRENJU PROGRAMA RADA 
             ŽUPANIJSKOG  SAVJETA MLADIH ISTARSKE Ž UPANIJE ZA 
             2008 GODINU 
 
U kraćoj  raspravi po ovoj  točki  dnevnog  reda  sudjelovao  je vijećnik TEDI 

CHIAVALON , nakon čega je  Skupština  bez primjedbi  sa 23 glasova «ZA», bez  glasova 
«PROTIV» i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 

 
      Z A K L J U Č A K  
 

o odobrenju  Programa rada  Županijskog  savjeta  m ladih  Istarske županije za 2008. 
godinu. 

 
AD – 10 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI  NA 
              ODLUKU  ŠKOLSKOG ODBORA OŠ «VAZMOSLAV A GRŽALJE» 
              BUZET O PRIVREMENOM KORIŠTENJU  PROST ORA PŠ 
              LANIŠĆE OPĆINI LANIŠĆE 
 
 Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  sa 23 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» 

i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
     Z A K L J U Č A K  



 25 

 
o davanju  suglasnosti  na Odluku  Školskog odbora   OŠ «Vazmoslava Gržalje» Buzet 
o privremenom korištenju  prostora  PŠ Laniš će Općini  Laniš će 

 
1.   Daje se suglasnosti  na Odluku  Školskog odbora   OŠ «Vazmoslava Gržalje» 
      Buzet Klasa: 602-02/08-01-130, Urbroj : 2106-22-08-01 od 11.04.2008.g. 
      kojom se dio  praznog prostora  PŠ Lanišće daje  na privremeno  korištenje 
      Općini Lanišće radi  smještaja općinskih  službi. 
3. Utvrđuje se da će Općina Lanišće privremeno koristiti dio praznog  prostora 

PŠ Lanišće  koji se nekada koristio  kao stambeni prostor  za učitelje škole. 
4. Utvrđuje se da će Općina Lanišće prostor iz  točke 1. i 2. osloboditi od  osoba i 

stvari i vratiti školi  u  prvotnom stanju  odmah po  završetku  radova  na 
rekonstrukciji  zgrade Općine Lanišće 

5. Utvrđuje se da će se između  Općine Laniše i  OŠ «Vazmoslava Gražalje» 
Buzet sklopiti Ugovor kojim će se urediti  međusobna prava i obveze u svezi  s 
korištenjem prostora PŠ Lanišće. 

6. Ovaj  Zaključak  stupa  na snagu  danom objave u «Službenim novinama 
Istarske županije» 

 
AD – 11 PRIJEDLOG RJEŠENJA O IMENOVANJU  ČLANA UPRAVNOG 
               VIJEĆA «NATURA HISTRICE» - JAVNE USTANOVE  ZA 
               UPRAVLJANJE  ZAŠTI ĆENIM  PODRUČJIMA I DRUGIM 
               ZAŠTIĆENIM VRIEDNOSTIMA NA PODRUČJU ISTARSKE 
               ŽUPANIJE 
 

 Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  donijela 
 
     R J E Š E N J E 
 

o imenovanju  člana  Upravnog  vije ća  «Natura Histrice»- Javne ustanove  za 
upravljanje  zašti ćenim podru čjima i drugim zašti ćenim vrijednostima na podru čju  
Istarske županije  

 
1. Za članove  Upravnog  vijeća Javne ustanove «Natura Histrica» imenuju  se : 

a. Vedran Grubišić, za  predsjednika 
b. dr. Ivan Martinić, za člana 
c. dr. Barbara Sladonja, za člana 
d. Barbara Matošević Talajić, za  člana 
e. Predrag Trope, za  člana 

2. Mandat članova  Upravnog  vijeća traje četiri (4) godine 
3. Ovo  Rješenje  stupa  na snagu   danom donošenja, a  objavljuje se u  «Službenim 
    novinama Istarske županije». 
 
 AD – 12 PRIJEDLOG RJEŠENJA O  IMENOVANJU   UPRAVNOG  VIJ EĆA 
              ZAŠTITN RADIONICE  TEKOP NOVA – USTAN OVE ZA 
              ZAPOŠLJAVANJE  OSOBA S INVALIDITETOM  - OFFICINA PER 
              LA TUTELA TEKOP  NOVA, ENTE PER IL  C OLLOCAMENTO  AL 
              LAVORO DEI DISABILI 
 
Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» 

i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
     R J E Š E N J E 
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o imenovanju Upravnog  vije ća Zaštitne radionice  Tekop Nova – Ustanove za  
zapošljavanje  osoba s invaliditetom – Officina per  la tutela Tekop Nova, Ente per il  
collocamento  al lavoro  dei disabili 

 
1. Imenuje se Upravno  vijeća Zaštitne radionice  Tekop Nova – Ustanove za  

zapošljavanje  osoba s invaliditetom – Officina per la tutela Tekop Nova, Ente per il  
collocamento  al lavoro  dei disabili, u  sastavu : 

  
VALERIO  DRANDIĆ -  predstavnik osnivača Istarske županije 
JASNA JAKLIN MAJETIĆ – predstavnica  osnivača Grada Pule 
SLOBODAN KAPOR – predstavnik osnivača Saveza  samostalnih  sindikata Hrvatske 
 
2. Ovo  Rješenje  stupa na snagu  osmog  dana od dana objave u «Službenim 

novinama Istarske županije» 
 

AD - 13 
a. Rješenje o  razrješenju  člana Školskog  Talijanske  srednje škole Rovinj –

Scuola media superiore italina Rovigno i 
b. Rješenje o imenovanju člana Školskog odbora talijanske srednje škole 

Rovinj – Scuola media superiore italiana Rovigno   
 
Skupština je  bez  rasprave i primjedbi  sa 24 glasova «ZA», bez  glasova «PROTIV» 

i  bez  «SUZDRŽANIH» glasova, donijela 
 
a.   R J E Š E N J E 

 
o  razrješenju  člana Školskog  Talijanske  srednje škole Rovinj –Sc uola media 
superiore italina Rovigno   
     I. 

Ginclaudio Pellizer razrješuje se članstva u  Školskom odboru  Talijanske srednje  
škole Rovinj – Scuola media superiore italina Rovigno 
     II. 
 Ovo Rješenje  stupa na snagu   danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije» 
  
 b. 
    R J E Š E N J E 
 
o imenovanju člana Školskog odbora talijanske srednje škole Rovin j – Scuola media 
superiore italiana Rovigno .  

    I 
Ambreta Medelin imenuje se  za  članicu Školskog odbora  Talijanske  srednje škole 

Rovinj – Scuola media  superiore italiana Rovigno 
    II 
Mandat imenovane  članice Školskog odbora  iz  točke 1. ovog  Rješenja, traje  do 

isteka vremena  na koje  je imenovani razriješeni  član. 
     III 

Ovo Rješenje  stupa na snagu   danom objave u «Službenim novinama Istarske 
županije»    
 Time je dnevni  red iscrpljen i predsjednik Skupštine ANTON PERUŠKO  zaključuje 
42. sjednicu  Skupštine Istarske županije. 
 Sjednica je zaključena u  22,05 sati.  
 
SKRAĆENI ZAPISNIK  VODIO :               PREDSJEDNIK  SIŽ: 
IVAN KLARIĆ         ANTON PERUŠKO  


